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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyűlés Hivatal a

Irományszám : L. (
Érkezett 2016 ÁPR 21.

Irásbeli kérdés !

Dr. Kövér László úr
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyülésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrások minisztere részére

„Aki haldoklik, az fizessen? – Mennyi pénzt szándékoznak behajtani a haldoklókon? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kiszervezik a kórházaktól a krónikus belgyógyászati és ápolási osztályokat –
ismertebb nevén az elfekv őket – írta meg a VS . A tervek szerint az elfekvők a jövőben nem i s
az egészségügyi, hanem a szociális ágazathoz tartoznának, csakhogy az egészségügyt ől igy
elvett pénzt a kormány nem adná oda a szociális ágazatnak . Az elfekvőkben tehát a jövőben
fizetni kell majd az ápolásért. Az intézkedés évente 80 ezer idős vagy élete végső
stádiumában levő embert érint majd, tő lük remél újabb bevételeket a kormány .

Kérdezem ezért Miniszter urat:

teszik fizetőssé a krónikus belgyógyászati és ápolási osztályokat, ismertebb
nevén az elfekvőket? Miért nem maradhat a terület az egészségügyi ágazatban?

2. Mikor kezdődik meg a krónikus belgyógyászati és ápolási osztályok egészségügyből
történő kiszervezése és fizet őssé; tétele?

3. Milyen számítások előzték meg a döntést, készült-e előzetes hatástanulmány?

4. Mennyi pénzt vár a kormány a megszorítástól?
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5 . Mennyibe fog kerülni a haldoklóknak egy nap ápolás ?

Hány egészségügyi alkalmazottat kell elbocsájtani a döntés miatt ?

7. Biztosak benne, hogy az egészségügynek egy újabb jelentős megszorításra van
szüksége? Nem több pénzre lenne inkább szükség ?

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2016. április. 21 .

Tisztelettel :

Dr. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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